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Betreft: zorgen over de geplande snoeiwerkzaamheden Harddraverspark 2020/2021. 

 

 

Geachte wethouder  

 

Op de gemeentelijke website hebben we kunnen zien welke gebieden deze winter in de planning 

staan waar snoeiwerkzaamheden aan bosplantsoen plaats zullen vinden.  

Ook het gedeelte tegenover de Eelaan 10 t/m 19 staat gepland voor dit winterseizoen. 

 

 
 

Het gedeelte bosplantsoen tegenover Eelaan 14 t/m 20 is in het winterseizoen 2018/2019 al 

nagenoeg geheel verwijderd, maar staat nu wederom genoteerd. Over deze drastische snoei is 

op 30 januari 2019 een gesprek geweest met  na dit gesprek 

is niet verder gegaan met de snoei. 

Door deze drastische snoei (kaalslag) is het zichtveld voor deze bewoners drastisch gewijzigd tot 

op de dag van vandaag, waar men niet blij mee is. 
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De uitleg van  was in dit gesprek van 30-1-2019:  

- De begroeiing langs de Súd Ie zijde is te smal om gefaseerd te kunnen snoeien. 

- De begroeiing aan de Súd Ie zijde verkeerd in een slechte staat waardoor veelal 

algehele kap noodzakelijk is. Na een aantal jaren herstelt de beplanting volledig. 

 
Dit was het resultaat na de algehele kaalslag, zie bovenstaande foto. Een gedeelte over een 

lengte van 12 meter is in zijn geheel verwijderd. 

 

 

 
Bovenstaande foto is van d.d. 30-10-2020, hier is duidelijk zichtbaar dat de maximale hoogte na 

2 jaar nog maar circa 1,5 m is. Voordat de begroeiing weer op hoogte is zijn wij 5 jaar verder. 

Die paar jaar waar  van spreekt waren wel heel positief en misleidend. 

 

 

Voor dit winterseizoen staat het gedeelte grenzend aan de camping op papier om gesnoeid te 

worden. Momenteel ziet dat er zo uit, zie onderstaande afbeelding. 

 
Foto d.d. 30-10-2020 
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Wij als buurtbewoners van de Eelaan zijn niet tegen een onderhoudssnoei “Snoeien doet 

groeien” maar wel tegen een algehele kaalslag zoals gebeurd is terhoogte van de sporthal. 

Caravans e.d. houden wij graag uit het zicht, het bosplantsoen geld tevens als een 

“psychologisch geluidsscherm”. 

 

 

Onze stelling is: 

Bij bosplantsoen, dat bestaat uit een mix van bomen, struiken en kruiden, worden de oudere 

takken verwijderd en struiken gesnoeid. Dit ziet er minder rigoureus uit.  

Door daar niet te veel te snoeien wordt het groene karakter behouden en de aanwezige 

biodiversiteit. Op deze manier blijven er altijd dichtbegroeide plekken over waar dieren kunnen 

schuilen. Tegelijkertijd wordt door gericht te snoeien voor voldoende ruimte en licht voor de 

langzaam groeiende bomen en struiken gezorgd. Zo houd je de variatie en de kwaliteit van de 

planten, struiken en bomen in de plantsoenen in stand.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                       

Met vriendelijke groet, 

 

Team Eelaan/Schapedijkje 


